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PROTOKÓŁ NR 11/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 14 lutego 2019 r. 

 
 

W dniu 14 lutego 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 
się XI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście oraz pracownicy Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął XI posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecny Krzysztof 
Czarnecki). 

 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektorem Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. w sprawie środków finansowych na 
niezbędne zadania remontowe w jednostce, 

2) spotkanie z dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej w sprawie uruchomienia 
kształcenia zawodowego oraz innych bieżących spraw jednostki, 

3) podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej  
w Czarnkowie, 

b) odwołania Pani Dominiki Wiśniewskiej ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu 
Kultury w Trzciance, 

c) powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance, 

5) prośba dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Gębicach o sfinansowanie budowy 
drogi dojazdowej do szkoły, 

6) listy Minister Edukacji Narodowej do nauczycieli i dyrektorów szkół, 

2. Sprawy z zakresu finansów powiatu – ustalenie terminu uruchomienia podwyżek w powiatowych 
jednostkach organizacyjnych.  

3. Informacja o konieczności przesunięcia na 2019 r. środków niewykorzystanych w 2018 r.  
i zwiększeniu środków na wydatki niekwalifikowalne w projekcie pn. „Wyposażenie środowisk 
informatycznych wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia 
informatyczne umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie 
sieci wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu województwa”. 

4. Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru o zabezpieczenie w budżecie 
powiatu środków na wydatki niekwalifikowalne w projekcie pn. „Cyfryzacja powiatowych 
zasobów geodezyjnych i kartograficznych powiatów: Czarnkowsko-Trzcianeckiego, Pilskiego, 
Wągrowieckiego i Złotowskiego”. 
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5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatrudnienia dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, 

b) udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

7. Sprawy różne. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Zarząd przystąpił do rozpatrywania spraw z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z dyrektorem Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. w sprawie środków finansowych na 
niezbędne zadania remontowe w jednostce 

W związku z wnioskami (zał. nr 3 oraz zał. nr 4) złożonymi w ostatnim czasie, sygnalizującymi 
potrzeby wykonania zadań remontowych, Zarząd Powiatu spotkał się z dyrektorem Zespołu Szkół  
w Krzyżu Wlkp. w sprawie przyznania jednostce dodatkowych środków finansowych w łącznej 
kwocie ponad 40 tys. zł. 

Jak poinformowała dyrektor szkoły, aktualnie najistotniejsze są trzy sprawy. Pierwsza z nich to 
remont dachu nad gabinetem pedagoga szkolnego, świetlicą i pomieszczeniem samorządu 
uczniowskiego. Dach ten wykonany jest z papy, przy każdych gwałtownych lub ciągłych opadach 
przecieka, powodując w efekcie liczne zacieki na ścianach i suficie oraz pęknięcia sufitu, a doraźne 
naprawy wystarczają na krótko. W ocenie firmy dekarskiej, docelowo pokrycie dachu należy 
wymienić na blaszane. Wstępna wycena dachu oszacowana została na kwotę 24 tys. zł (dach blaszany) 
i na kwotę 9,3 tys. zł (nowa papa). 

Drugim problemem jest konieczność remontu sufitu i wymiana przestarzałej instalacji elektrycznej  
w pracowni spedycyjno-handlowej. Ze względu na ograniczone możliwości lokalowe szkoły, 
pracownia ta jest niezbędna do prowadzenia kształcenia zawodowego technika spedytora oraz 
technika handlowca i nie można wyłączyć jej z użytkowania. Koszty powyższych prac w pracowni 
oszacowano na kwotę 15 tys. zł. 

Trzecim problemem jest potrzeba remontu sufitu i malowanie sekretariatu szkoły po wakacyjnym 
zalaniu tego pomieszczenia. Koszt prac oszacowano na kwotę 3 tys. zł. Jak podkreśliła dyrektor, 
budynek jest stary, wymaga okresowych inwestycji i remontów, a zgłoszone problemy nie wyczerpują 
wszystkich potrzeb szkoły.  

Zarząd wysłuchawszy informacji pani dyrektor stwierdził, iż jest skłonny udzielić wsparcia jednostce, 
jednak uważa, że przed podjęciem ostatecznej decyzji w sprawie należy podjąć dodatkowe rozmowy  
z fachowcami, w celu poznania przyczyn pękania sufitu oraz rozmiaru niezbędnych napraw dachu  na 
budynku głównym szkoły. 

2) spotkanie z dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej w sprawie uruchomienia 
kształcenia zawodowego oraz innych bieżących spraw jednostki 

Zarząd Powiatu spotkał się z dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Białej w sprawie 
wniosku (zał. nr 5) o podjęcie działań zmierzających do utworzenia w Ośrodku od nowego roku 
szkolnego Szkoły Branżowej I stopnia lub/i Liceum Ogólnokształcącego dla Młodzieży. Jak 
poinformował dyrektor MOS w Białej funkcjonuje od września 2011 roku i przez te lata ciężkiej pracy 
całego zespołu, osiągnął liczący się na terenie kraju poziom pracy terapeutycznej. Za pracę 
wychowawczą i uzyskiwane efekty terapeutyczne u wychowanek, doceniany jest przez absolwentki, 
rodziców, opiekunów, kuratorów sądowych, sędziów, sądów rodzinnych, poradnie psychologiczno-
pedagogiczne, psychologów i pedagogów szkolnych. Obecnie wychowanki wybierają ten Ośrodek  
z uwagi na brak przemocy fizycznej i agresji rówieśniczej, a rodzice z uwagi na przeciwdziałanie 
zażywaniu przez młodzież alkoholu, narkotyków i innych używek. Propozycja utworzenia w/w szkół 
pozwoliłaby na rozbudowanie modelu absolwenta MOS i znacząco wzbogaciłaby ofertę Ośrodka, co 
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jest nie bez znaczenia wobec rosnącej wciąż konkurencji na rynku tego typu placówek. W przypadku 
realizowania nauki w szkole ponadpodstawowej, absolwentki byłyby w pełni przygotowane do pracy 
lub podjęcia dalszej nauki, a przede wszystkim wyposażone w kwalifikacje niezbędne do pełnienia ról 
w dorosłym świecie. W utworzonych szkołach w Ośrodku odbywałoby się kształcenie ogólne, 
natomiast teoretyczne kształcenie zawodowe realizowane byłoby w formie kursów w Centrum 
Edukacji Zawodowej w Czarnkowie, a praktyki zawodowe u lokalnych przedsiębiorców. Szkoły 
miałyby charakter zamknięty i byłyby dedykowane wyłącznie dla wychowanek MOS w Białej.   

Zarząd, mając na uwadze wzbogacenie oferty jednostki, jej dalszy rozwój, a tym samym możliwość 
pozyskania nowych wychowanek, pozytywnie zaopiniował wniosek dyrektora o podjęcie dalszych 
działań w kierunku uruchomienia nowych szkół w MOS. 

3) podjęcie uchwał w sprawie: 

a. przedłużenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej  
w Czarnkowie 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przedłużenia powierzenia obowiązków dyrektora 
Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie. 

Zgodnie z art. 63 ust. 13 ustawy prawo oświatowe – do czasu powierzenia stanowiska dyrektora 
zgodnie z ust. 10 lub 12 tegoż artykułu, tj. w drodze konkursu lub powierzenia stanowiska dyrektora 
jeżeli do konkursu nie zgłosi się żaden kandydat, organ prowadzący może powierzyć pełnienie 
obowiązków dyrektora szkoły wicedyrektorowi, a w szkołach w których nie ma wicedyrektora, 
nauczycielowi tej szkoły, jednak nie dłużej niż na okres 10 miesięcy. 

Proponuje się przedłużyć powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora wicedyrektorowi CEZ  
w Czarnkowie na okres od 27 lutego 2019 r. do czasu powierzenia stanowiska dyrektora, nie dłużej 
jednak niż do 31 sierpnia 2019 r., zachowując jednocześnie termin ustawowy 10 miesięcy. 

W związku z powyższym Zarząd przystąpił do głosowania nad uchwałą w sprawie przedłużenia 
powierzenia obowiązków dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie – w obecności  
4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 28/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

b. odwołania Pani Dominiki Wiśniewskiej ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury  
w Trzciance 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie odwołania Pani Dominiki Wiśniewskiej ze 
stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. 

W dniu 1 lutego br. do Starostwa Powiatowego wpłynął wniosek Pani Dominiki Wiśniewskiej  
w sprawie złożenia rezygnacji z pełnienia funkcji dyrektora MDK w Trzciance w związku  
z powołaniem na stanowisko zastępcy Burmistrza Trzcianki.  

Rezygnacja z funkcji dyrektora i odwołanie Pani Dominiki Wiśniewskiej z dniem 18 lutego 2019 r. 
nie spowoduje utrudnień w prawidłowym funkcjonowaniu placówki. Zostanie zachowana ciągłość 
kierowania jednostką. Wobec tego oświadczenie woli o rezygnacji z funkcji dyrektora placówki 
powinno być interpretowane zgodnie z wolą osoby składającej to oświadczenie. 

W związku z powyższym Zarząd przystąpił do głosowania nad uchwałą w sprawie odwołania Pani 
Dominiki Wiśniewskiej ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance  
– w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 
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0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała nr 29/2019 została podjęta i stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu podziękował obecnej na posiedzeniu Pani Dominice Wiśniewskiej za dotychczasową 
współpracę, życząc dalszych sukcesów w życiu zawodowym. 

c. powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 
Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. 

W związku z powołaniem dotychczasowego dyrektora MDK Pani Dominiki Wiśniewskiej na 
stanowisko zastępcy Burmistrza Trzcianki, celem zapewnienia ciągłości kierowania jednostką, 
koniecznym jest powierzenie pełnienia obowiązków dyrektora jednostki do czasu podjęcia dalszych 
decyzji związanych z zarządzaniem i funkcjonowaniem MDK w Trzciance. 

Zgodnie z art. 63 ust. 13 ustawy prawo oświatowe – do czasu powierzenia stanowiska dyrektora 
zgodnie z ust. 10 lub 12 tegoż artykułu tj. w drodze konkursu lub powierzenia stanowiska dyrektora 
jeżeli do konkursu nie zgłosi się żaden kandydat, organ prowadzący może powierzyć pełnienie 
obowiązków dyrektora szkoły wicedyrektorowi, a w szkołach w których nie ma wicedyrektora, 
nauczycielowi tej szkoły, jednak nie dłużej niż na okres 10 miesięcy. 

Wobec powyższego proponuje się powierzyć pełnienie obowiązków dyrektora wicedyrektorowi 
Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance Pani Anicie Klimczak na okres od 19 lutego 2019 r. do 
czasu powierzenia stanowiska dyrektora, nie dłużej jednak niż do 15 grudnia 2019 r., zachowując 
jednocześnie termin ustawowy 10 miesięcy. 

Zarząd przystąpił do głosowania nad uchwałą w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 
Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 30/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

4) prośba dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach o sfinansowanie budowy drogi 
dojazdowej do szkoły 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem (zał. nr 9) dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych  
im. K. Makuszyńskiego w Gębicach o sfinansowanie budowy drogi dojazdowej do szkoły. 

Na zadanie to szkoła otrzymała środki finansowe w 2018 r. Obecna na posiedzeniu dyrektor wyjaśniła, 
iż firma z którą podpisano umowę, nie wywiązała się z jej realizacji, dlatego z końcem 2018 roku 
środki zostały zwrócone do budżetu powiatu. Zmieniająca się koniunktura na rynku budowlanym  
i znaczący wzrost cen materiałów pozwala zrealizować powyższą inwestycję za kwotę ok. 170 tys. zł 
na dzień składania wniosku. Jak poinformowała dyrektor szkoły na dzień dzisiejszy wpłynęły już trzy 
oferty na realizację zadania, obejmującego budowę drogi dojazdowej wraz z parkingiem  
– najkorzystniejsza opiewa na kwotę 148 tys. zł. 

Zarząd postanowił przychylić się do prośby dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Gębicach  
i w miesiącu lutym środki w kwocie 148 tys. zł zostaną przypisane do budżetu jednostki na realizację 
powyższego zadania. 

5) listy Minister Edukacji narodowej do nauczycieli i dyrektorów szkół 

Zarząd zapoznał się z treścią listów Minister Edukacji Narodowej do nauczycieli i dyrektorów szkół.  

W pierwszym z listów (zał. nr 10) Pani Minister informuje o podejmowanych działaniach 
ukierunkowanych na podniesienie prestiżu zawodu nauczyciela. W 2017 roku, po 5-letnim okresie 
zamrożenia płac nauczycieli, dokonano waloryzacji ich wynagrodzeń. Od 2018 r. sukcesywnie 
realizowany jest rządowy plan podniesienia pensji nauczycieli, co jest jednym z priorytetów  
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w zakresie polityki oświatowej państwa. Minister podpisała rozporządzenie podwyższające od  
1 stycznia br. o kolejne 5% minimalne stawki wynagrodzenia zasadniczego. We wrześniu br. po raz 
kolejny w tym roku wzrosną pensje nauczycieli. W wyniku przyspieszenia podwyższenia płac od  
1 września 2019 r. wynagrodzenie zasadnicze nauczyciela stażysty będzie wyższe o 371 zł, 
nauczyciela kontraktowego o 381 zł, nauczyciela mianowanego o 432 zł i nauczyciela 
dyplomowanego o 508 zł w stosunku do 31 marca 2018 r. Tym samym pensje wzrosną o 16,1%. 
Podjęte zostały również prace w kierunku przywrócenia obowiązku corocznego uchwalania przez 
samorządy regulaminów wynagradzania nauczycieli oraz uzgadniania ich z nauczycielskimi 
związkami zawodowymi. W ramach prac nad zmianą ustawy Karta Nauczyciela będą analizowane 
kwestie dotyczące minimalnych stawek i zakresu uprawnień do dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, w szczególności dotyczy to dodatku za wychowawstwo i za warunki pracy. Ponieważ 
podejmowane dotychczas próby wypracowania nowego modelu wynagrodzeń wspólnie  
z przedstawicielami samorządu terytorialnego i nauczycielskich związków zawodowych nie powiodły 
się. Minister zleciła Instytutowi Badań Edukacyjnych przeprowadzenie szczegółowej analizy 
dotychczasowego systemu oraz opracowanie propozycji kierunków jego zmiany. Wyniki analizy 
ekspertów przedstawione zostaną do 30 czerwca 2019 r. W budżecie państwa zostały zagwarantowane 
środki na waloryzację wynagrodzeń dla nauczycieli w wysokości 418 mln zł oraz dodatkowe środki na 
sfinansowanie podwyżki wynagrodzeń. W 2018 r. było to ok. 1,2 mld zł. W ustawie budżetowej na 
2019 r. na podwyższenie płac nauczycielskich od 1 stycznia 2019 r. zagwarantowano ok. 2,8 mld zł. 
Dodatkowo zapewniono wsparcie finansowe o ok. 1 mld zł na podwyżki pensji nauczycieli. Pani 
Minister prosi dyrektorów szkół o zapoznanie nauczycieli z jego treścią oraz poinformowanie o tym 
do końca lutego br. właściwego Kuratora Oświaty.  

Drugi list (zał. nr 11) jest dokumentem „Deklaracja na rzecz edukacji przyszłości” i jednocześnie 
apelem o podjęcie wspólnych działań na rzecz podniesienia jakości polskiej oświaty. W „Deklaracji” 
Pani Minister zobowiązuje się m. in. do rozszerzenia dodatku za wyróżniającą pracę dla nauczycieli 
kontraktowych i mianowanych oraz do wprowadzenia dodatkowego świadczenia dla nauczycieli 
stażystów. Nowe rozwiązania finansowe dla nauczycieli to efekt konsekwentnie realizowanej polityki 
polskiego rządu, a także odpowiedź na postulaty zgłaszane przez stronę związkową. Minister prosi 
dyrektorów szkół o udostępnienie deklaracji wszystkim nauczycielom, aby byli odpowiedni 
poinformowani o działaniach Ministerstwa Edukacji Narodowej. 

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrywania spraw z zakresu finansów powiatu w temacie ustalenia 
terminu uruchomienia podwyżek w powiatowych jednostkach organizacyjnych. 

W związku z brakiem informacji o ostatecznych kwotach dotacji i subwencji, Zarząd postanowił, że 
planowane w budżecie 2019 roku 3% podwyżki wynagrodzeń dla pracowników samorządowych  
(z wyjątkiem nauczycieli), zatrudnionych w powiatowych jednostkach organizacyjnych, uruchomione 
zostaną do końca marca bieżącego roku z wyrównaniem od stycznia. 

Ad.3 

Informacja o konieczności przesunięcia na 2019 r. środków niewykorzystanych w 2018 r.  
i zwiększeniu środków na wydatki niekwalifikowalne w projekcie pn. „Wyposażenie środowisk 
informatycznych wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych w narzędzia 
informatyczne umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz stworzenie 
sieci wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu województwa”. 

Zarząd zapoznał się z pismem (zał. nr 12) przesłanym z Departamentu Zdrowia Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu. Jak poinformował Departament 
Zdrowia, w związku z niewykorzystaniem w roku 2018 części środków zabezpieczonych  
w formie dotacji celowej pozwalającej na wspólne finansowanie projektu pn. „Wyposażenie środowisk 
informatycznych wojewódzkich, powiatowych i miejskich podmiotów leczniczych  
w narzędzia informatyczne umożliwiające wdrożenie Elektronicznej Dokumentacji Medycznej oraz 
stworzenie sieci wymiany danych między podmiotami leczniczymi samorządu województwa” 
wynikającym z przesunięcia części zadań z 2018 na 2019 rok, należy w budżecie i WPF powiatu na 
2019 r. przesunąć środki niewykorzystane w 2018 r. i dodatkowo zwiększyć o kwotę 1.500 zł środki 
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na wydatki niekwalifikowalne w związku z faktem, że w projekcie z terenu naszego powiatu 
uczestniczą dwa podmioty lecznicze. Powyższe zmiany ujęte zostaną w najbliższych zamianach do 
uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok.  

Ad.4 

Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru o zabezpieczenie w budżecie 
powiatu środków na wydatki niekwalifikowalne w projekcie pn. „Cyfryzacja powiatowych 
zasobów geodezyjnych i kartograficznych powiatów: Czarnkowsko-Trzcianeckiego, Pilskiego, 
Wągrowieckiego i Złotowskiego” 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem Naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii i Katastru Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie (zał. nr o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków na wydatki 
niekwalifikowalne w projekcie pn. „Cyfryzacja powiatowych zasobów geodezyjnych  
i kartograficznych powiatów: Czarnkowsko-Trzcianeckiego, Pilskiego, Wągrowieckiego  
i Złotowskiego”. W/w środki przeznaczone będą na dalsze przygotowanie niezbędnej dokumentacji 
technicznej oraz nadzór przez firmę obsługującą realizowany projekt i przekazane zostaną liderowi 
projektu, którym jest Powiat Wągrowiecki, w formie dotacji celowej. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył powyższy wniosek. 

Ad.5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zatrudnienia dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zatrudnienia dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych 
w Czarnkowie.  

Powołana zarządzeniem Starosty Czarnkowsko-Trzcianeckiego Komisja Rekrutacyjna przeprowadziła 
nabór na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze – dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w 
Czarnkowie, w wyniku którego na w/w stanowisko wybrany został Pan Grzegorz Kaźmierczak. 

Zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie powiatowym do kompetencji zarządu powiatu należy 
zatrudnianie i zwalnianie kierowników powiatowych jednostek organizacyjnych. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatrudnienia 
dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 31/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu. 

b. udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 
Powiatowych w Czarnkowie. 

Zgodnie z zapisami ustawy o drogach publicznych zarządcą dróg powiatowych jest zarząd powiatu. 
Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego wykonuje swoje obowiązki wynikające z przepisów 
w/w ustawy przy pomocy Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. Zarządca drogi może 
upoważnić pracowników jednostki organizacyjnej będącej zarządcą drogi do załatwiania spraw w jego 
imieniu, w ustalonym zakresie, a w szczególności do wydawania decyzji administracyjnych. Ponadto 
dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, reprezentując jednostkę na zewnątrz, korzysta z podmiotowości 
organu prowadzącego, zachodzi więc konieczność udzielenia mu upoważnienia do składania 
oświadczeń woli w sprawach związanych z kierowaniem i prowadzeniem bieżącej działalności 
powiatu w zakresie zadań statutowych przypisanych kierowanej przez niego jednostce. 
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Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie – w obecności 4 członków 
Zarządu: 

4 glosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 32/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

Ad. 6 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 7 lutego 2019 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad. 7 

Sprawy różne 

W sprawach różnych Skarbnik Powiatu poinformowała członków Zarządu, iż w dniu 8 lutego 
br. do Starostwa Powiatowego wpłynęło pismo Zarządu Dróg Powiatowych (zał. nr 16) informujące, 
iż w związku z nieobsadzeniem stanowiska dyrektora ZDP od dnia 30.01.2019 r. sprawozdanie  
z wykonania planu wydatków budżetowych Rb-28S oraz sprawozdanie z wykonania planu dochodów 
budżetowych Rb-27S za miesiąc styczeń 2019 r. zostały podpisane jednoosobowo przez głównego 
księgowego jednostki. 

Następnie Sekretarz Powiatu krótko omówiła projekty uchwał Rady Powiatu, będące 
przedmiotem obrad najbliższej sesji w dniu 26 lutego br. 

 
 
 
Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 14 lutego 2019 r. 

zakończono.  

 

 

Protokolant:   

Natalia Rozalewicz              Podpisy członków Zarządu  

                                                                                        Feliks Łaszcz  ……………………………….. 

                                                                                        Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                         Jan Pertek …………………………………… 

 

 


